
Zápis
ze zasedání zastupitelstva obce Kostelce u Heřmanova Městce konaného dne 25.3.2O24 od
18.00 hodin, v zasedací místnosti Obecního úřadu v Kostelci u Heřmanova Městce

1. Paní starostka přivítala přítomné členy zastupitelstva obce Kostelec u Heřmanova Městce a přítomné
občany na jednání zastupitelstva obce. Informovala přítomné o počtu přítomných zastupitelů. Konstatovala,
že zastupitelstvo je usnášeníschopné -viz. prezenční listina.

2. Paílj starostka nawhla za ověřovatele zápisu paní Lenku Jablečníkovou a Petru Možíšovou. K návrhu
ověřovatelů nebyly vmeseny připomínky a bylo zahájeno hlasování:
K bodu č. 2 usnesenL ě. ll2024: zastupitelstvo obce SCIIVALUJE:
ověřovatele zápisu: paní Petra Možíšová a paní Lenka Jablečníková
Hlasování: pro:l _ proti: 0 zdržlje:O
USNESENI BYLO PRIJATO.

3 . Paní starostka sezrámila přítomné s j ednotliými body programu j ednání zastupitelswa obce lPříIoha č. l l .
K předloženému programu nebyly navrženy zmény ani připomínky a bylo zahájeno hlasování:
K bodu č. 3 usnesení é.212024: zastupitelstvo obce SCITVALUJE:
Program jednání zastupitelstva obce. /Příloha č. 1/
Hlasování: pro:7 , proti: 0 zdrhýe O

USNESENI BYLO PRIJATO.

4.Paní starostka sezrámila zastupitele se Záměrem Il2024 - Smlouva o budoucí smlouvě o ňízeni věcného
břemene a dohodu o umístění stavby č. IE-12008902NBl0l. Zasilpítelé neměli připomínek a přistoupili k
hlasování. K bodu č.4 usnesení č.312024: Zastupitelstvo obce SCIIVALUJE:
ZámĚt 112024- Smlouva o budoucí smlouvě o ňízeni věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IE-
l2008902NBl 0I / příloha č.2 l
Hlasování: , pro:7 _ proti: 0 zdřruje: 0
USNESENI BYLO PRIJATO.

5. Následovalo projednání samofiré Smlouvy o budoucí smlouvě o ňízeni věcného břemene a dohodu o
umístění stavby č. IE-12008902NB|0. Zastupitelé s návrhem souhlasili a hlasovalo se. K bodu č. 5 usnesení
ě.412024: zastupitelsWo obce SCI{VALUJE :

Smlouvu o budoucí smlouvě o ňizenivěcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IE-12008902NB|0
lpíilohaě.4l
Hlasování: , pro:7 _ proti: 0 zdrhtje: 0
USNESENI BYLO PRIJATO.

6. Paní starostka předložila k projednání: Zálmér 212024 - Smlouvu o budoucí smlouvě o ňízent věcného
břemene a dohodu o umístění stavby č. IY -12-2024157 lpííIoha ě.4l . Zasalpítelé se záměrem souhlasili. K
bodu č. 6 usnesení č.512024: zastupitelstvo obce SCIIVALUJE:
Zámér212024 - Smlouvu o budoucí smlouvě o ňízenivěcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-
12 -2024 l 57 l příIoha č. 4 l
Hlasování: pto:7 _ proti: 0 zdržuje: 0
USNESENI BYLO PRIJATO.



7. Následovalo projednání samotrré Smlouvy o budoucí smlouvě o ňizenivěcného břemene a dohodu o

umístění stavby č.IY -12-2024157 l příloha č.5l . Zasílpitelé s návrhem souhlasili a hlasovalo se. K bodu ě. 7

usnesení é.6 12024: zastupitelstvo obce SCIIVALUJE :

Smlouvu o budoucí smlouvě o ňízenivěcného břemene a dohodu o umístění stavby ó.T,I-12-2024157l
příloha č..5/
Hlasování: pro;7 proti: 0 zdrtuje: 0

USNESEŇ BYLO PRIJATO.

8. V dalším bodu paní starostka oznémtila qisledek kontroly z Pardubického kraje. K bodu ě. 8 usnesení č.

7 12024 : zastupitelstvo obce UUĚlU.lr :

Souhlas s celoročním hospodařením obce azávéreétý účet obce zarok2OZ3 véetnězpráw kontrolní skupiny
Pardubického kraje o qýsledku přezkoumání hospodaření zarck2023 bez výhrad. lpíilohaě.6l
Hlasování:,pro:7_ proti:O zdržlje:O
USNESENÍ gyro pfurero.

9. Paní starostka předložila k projednrání Úeetrri uzávěrku obce Kostelec u Heřmanova Městce zarok2023
(příloha č. |. Členové zastupitelstva neměli připomínek a hlasovalo se. K bodu č. 9 usnesení č.812024
zastupitelstvo obce SCI{VALUJE :

Úeemi uzávěrku obce Kostelec u Heřmanova Městce zarck2023 (příIohač.7)
Hlasování: pro:7 proti: 0 zdrh$e: 0
USNESENÍ sYLo pRIrero.

10.Paní starostka předložjla k projednaní Cenovou nabídku - Odvodnění kostela sv. Petra a Pavla ve výši
7320606,72 Kč - Firma Řimek. Zastlryiteléneměli připomínek, proběhlo rnýběrové řízerua Firma Řimek má
nejnižší cenu. K bodu č. 10 usnesení č.912024: zastupitelsWo obce SCIIVALUJE:
Cenovou nabídku - Odvodnění kostela sv. Petra aPavlave qýši 1320606,72 Kě - Firma fumek
Hlasování:,pro:7_ proti:O zdrhtje:O
USNESENI BYLO PRIJATO.

11. Dalším bodem programu bylo projednání Cenovou nabídku na veřejné osvětlení Na Kvar!ýře -VČE -
montiže,a.s. Cena 764 500,38 Kč. Jednalo se o porovnání nabídek s tím, žetato byla nejnižší. Přistoupilo se
k hlasování.
K bodu č. 11 usnesertt ó.1012024: zastlpitelstvo obce SCIrVALUJE:
Cenovou nabídku na veřejné osvětlení Na Kvarlýře -VČB _ morttéže,a.s.
Cena764 500,38 Kč
Hlasování:,pro:7_ proti:0 zdthtje:0
USNESENI BYLO PRIJATO.

12. Dalším bodem programu bylo projednání Rozpočtové opatření ll2024 (příloha č. 8). Přistoupilo se
k hlasování.
K bodu č. 11 usnesení č.1112024: zastupitelstvo obce SCIIVALUJE:
Rozpočtové opaťení 112024 (příloha č. 8)
Hlasování:,pro:7, proti: 0 zdržlje:O
USNESENI BYLO PRIJATO.

13. Paní starostka předložila kprojednání Podaní žádosti o stavební povolení na přechod pro chodce bez
osfirivku. Při projednávání zanĚIy důvody, proč nemůže být schválena varianta s ostrůvkem (nesouhlas SUS
se šířkou vozovky). ZastupiteLé poté přistoupili k hlasování. K bodu č. 11 usneserlt é.I2l2024: zastupitelstvo
obce SCI{VALUJE:
Podání žádosti o stavební povolení na přechod pro chodce bez ostrůvku.
Hlasování: , pro:7 _ proti: 0 zdržuje: 0
USNESENI BYLO PRIJATO.



14.Pari starostka předložila k projednání Cenovou nabídku na jednostupňový projekt sanace vlhkého zdiva
kostela sv. Petra a Pavla ve výši 342 000 Kč bez DPH /příloha é. 9l. Zastupitelé neměli připomínek. K bodu
č. 1 1 usnes ent č.I3 12024: zastupitelstvo obce SCIrVALUJE :

Cenovou nabídku na jednostupňoqý projekí sanace vlhkého zdiva kostela sv. Petra a Pavla ve qýši 342 000
Kč bez DPH /přílohaé.9l.
Hlasování: pto:7 _ proti: 0 zdtžltje:0
USNESENI BYLO PRIJATO.

Diskuze: Na dotazy odpovídala paní starostka

V rámci diskuze byla představena studie, která by měla sloužit jako podklad pro potřebu instalace radarů
v Dolním Kostelci. Z ru vyplývá značné porušování rychlostrích limitu. Zastupítelé se shodli, že efektivní
cesta je porLze s oficiálnímirudary, které slouží kvybíraní pokut. Dojde tedy kposunutí jednání směstem
Chrudim ohledně finanční záiežítostí věci a administrativě k vybírání poplatků.

Dále paní starostkapozltalapřítomné nablížící se akce: Setkání Kostelců v Kostelci u Kyjova 22.6.2024.DáIe
na Velikonoční koncert v kostele sv. Petra a Pavla ve čtvrtek 29.3.2024

Dotaz: Zdabyly zkontrolovany pozemky ze Záméru obce č. t3l2023 a je Záměr platny?
Odpověď: Zámér se ruší a v dalším zastupitelstvu bude zjednánanáprava.

Dotaz: Dle ZánrĚru z roku 2022 mély byt uzavíeny Smlouvy o ňízeni věcného břemene vodovodu a
kanalízace např. na pozemcích pana Mňuka, kde není věcné břemeno zatím sjednáno.
Odpověď: Tato věc je aktuálně v jednání a smlouvy se řeší.

Dotaz: Jak to vypadá s rozšířením odpadkoqých košů o pytlíky na psí exkrementy?
Odpověď: Doruzil testovací stojan, kteý se zkusí umístit na stávající koš a dle toho budou další na vybraných
místech osazeny.

Dotaz: Zdam.ůže paní starostka poslat infokanálem informaci o iniciativě místrťch k uklidu po obci?
Odpověď: Poslat informace není problém s tím, že obec zajístí i další pracovní pomůcky.

Dotaz: Zdase počítá s výsadbou nové lípy nal<Ťlžovatce?
Odpověď: Počítá se s celkovou úpravou prostranství, je ryracovávénnávrh.

Dotaz: Může trakturek přejet most přes potok u č.p. 10?
Odpověď: Most je \rýhíadně pro pěší.

Dotaz. Zdabyl tento dřevěný most kontrolován?
Odpověď: Není striktně vyžadovana kontrola, ale pan projektant stavbu prohlédl a nejsou znát zatím žádné
negativníjevy.

Dotaz: Je možrý pronájem sálu nahoře na uřadě.
Odpověď: Ceník není striktně daný. Půjčení možré pro místní spolky a skupiny adáIe po domluvě s obcí dle
činnosti co se tam bude provozovat.

Dotaz; Zda blde instaloviána cedule, že chodník nevyhovuje normám, jak bylo upozoměno na předešlém
zastupitelswu?
Odpověď: Ano bude instalována cedule na vlastní nebezpeóí.

Dotaz: Upozornění na poškozený chodník u čp. 7 2-Heřmanek.
Odpověď: Bude řešena reklamac el optava.



Dotaz: Upozomění na stav vozovky u p.Sládka.
Odpověď: Bude se řešit.

Další dotazy nebyly vzneseny.

Zasedání ukončeno 25.3.2024 v 18.50 hod.

Zapsal: Bc. Milan Šmíd

Lenka Jablečníková
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